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aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

5G-spectrumlicenties  -  Opbrengst

In het uitvoeringsrapport van de begroting 2022 lees ik op bladzijde 8: “In het 
voorliggende uitvoeringsrapport worden er geen ESR-aanrekenbare ontvangsten uit de 
veiling van 5G-spectrumlicenties gerapporteerd. De veilingen op zich hebben 
plaatsgevonden in juni 2022 en brachten nationaal 1,4 miljard euro op. Tot op heden is 
er onder de betrokken overheden nog geen akkoord bereikt over de verdeling van de 
veilingopbrengsten (na aftrek van de vergoeding voor het BIPT). Bij gebrek aan een 
akkoord over de verdeelsleutel van de opbrengst wordt geen ontvangst voorzien.” (ESR: 
Europees Systeem van Nationale en Regionale Rekeningen)

1. Is er een timing voor de verdeling van de ontvangsten van deze middelen in 2023?

2. Heeft de Vlaamse Regering al initiatieven genomen om tot een verdeling van deze, 
nu geblokkeerde, middelen te komen?

3. Welke initiatieven zal de Vlaamse Regering nemen om tot een verdeling te komen?

4. Welk bedrag hoopt de Vlaamse Regering te krijgen van deze verdeling en op welke 
gronden is dit bedrag gemotiveerd?

5. Werd rekening gehouden met de eventuele opbrengst van deze verdeling bij de 
begrotingsopmaak 2023, of zal die mee verrekend worden in de 
begrotingsaanpassing 2023? Of wordt er gewacht tot na de definitieve verdeling van 
de middelen om ze te integreren in de middelenbegroting?

6. Voor de verdeling van de 2G- en 3G-licenties werd geen verdeelsleutel afgesproken 
waardoor de middelen geparkeerd blijven bij de federale overheid. 

Worden er initiatieven genomen en zo ja welke, om toch tot een verdeling van deze 
middelen te komen? Of moeten deze middelen als definitief ‘federaal’ worden 
beschouwd?

7. Dreigt met de opbrengst van de 5G-licenties eenzelfde scenario?

8. Deelt de minister de visie dat het geblokkeerd laten van ruim 1,4 miljard euro aan 
middelen moeilijk als ‘goed bestuur’ van overheden kan worden beschouwd omdat 
deze overheden zelf belangrijke begrotingstekorten kennen?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 272 van 16 maart 2023
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1-3.Een concrete timing aangaande de verdeling van de opbrengsten is momenteel nog 
niet voorhanden. Het dossier wordt door de functioneel bevoegde Vlaamse minister 
opgevolgd en – op Vlaams niveau – voorbereid. Op regelmatige tijdstippen wordt bij 
de federale initiatiefnemer naar de stand van zaken gepolst. Het uitblijven van een 
akkoord over de verdeelsleutel is geen optie. Media (waaronder 
frequentiebandbreedte) is immers een bevoegdheid van de gemeenschappen 
waardoor een concrete verdeelsleutel ook effectief een must is. Het is dus geen kwestie 
van een “gebrek aan” een verdeelsleutel, maar eerder van “in afwachting van” een 
verdeelsleutel.

4-5.Bij de begrotingsopmaak 2023 werd er uitgegaan van 19,5 miljoen euro 
veilingopbrengsten. Voor de wijze waarop dit bedrag geraamd werd, kan verwezen 
worden naar het antwoord op Vraag 109 (10 januari 2020) van Maurits Vande Reyde.
Het begroten van die ontvangst heeft ook en vooral een signaalfunctie. De Vlaamse 
Regering maakt op deze wijze aan de federale regering duidelijk wat haar minimale 
verwachtingen zijn aangaande de verdeling van de veilingopbrengst.
Als we op de veilingopbrengst van 1,4 miljard euro de verdeelsleutel toepassen 
waarvan er bij begrotingsopmaak 2023 werd uitgegaan, kunnen we stellen dat, 
rekening houdende met de looptijd van de licenties, de aanrekenbare ontvangst in 
2023 ongeveer 19,5 miljoen euro zou bedragen.

6-7.Ook voor de veilingopbrengst van de 2G- en 3G-licenties moet er een verdeelsleutel 
overeengekomen worden. Die verdeelsleutel zal deel uitmaken van hetzelfde overleg 
als de verdeelsleutel van de veilingopbrengst van de 5G-licenties.

8. Nee. Bij het totstandkomen van een effectief akkoord over de verdeling van de 
veilingopbrengsten zal het INR ook retroactief de rekeningen van de betrokken 
overheden corrigeren door de opbrengst retroactief aan de betrokken overheden toe 
te wijzen. Het akkoord in kwestie resulteert uiteraard ook in een kasmatige stroom 
van middelen van het federale niveau naar de deelgebieden. Ook die kasmatige stroom 
zal strikt opgevolgd worden.


